

枣强县嘉祥皮草制品有限公司

1、中英文企业名称、地址

中文名称：枣强县嘉祥皮草制品有限公司

英文名称：ZAOQIANG COUNTY JIAXIANG FUR PRODUCT CO.,LTD

中文地址：枣强县大营镇黄路庄村

英文地址：Huang Lu Zhuang village, Daying Town, Zaoqiang County, Hengshui, China

2、中英文企业及产品简介

企业简介中文：

枣强县嘉祥皮草制品有限公司位于中国著名的裘皮之都枣强县大营镇。公司于2009年2月成立，现有员工150人，其中具有专业毛皮服装生产加工技术工人30名，企业技术力量在同行业中处于领先地位。

我公司自创立以来，专注于水貂养殖及裘皮服装生产销售。现已发展成为占地面积30000平方米，年产裘皮服装10000多件的大型皮毛服装生产经营企业。先后获得枣强县政府“年度皮毛行业纳税第一名”、“衡水市市级龙头企业”、“河北省皮毛产业协会常务理事单位”，“中国质量诚信企业”等荣誉称号。

认证情况：我公司水貂服装已通过 GB/T19001-2008 idt ISO9001:2008 质量管理体系认证、GB/T24001-2004 idt ISO14001:2004 环境管理体系认证、GB/T28001-2011/OHSAS18001: 2007 职业健康安全管理体系认证。

品牌：嘉祥翼，雪域豹王

Introduction:

Jiaxiang is located in the famous fur Center—Daying town, Zaoqiang County, Hebei Province, the collecting and distributing center of fur in China. The company founded in 2009, has become a leading fur products supplier compared to its counterparts with over 150 staff and 30 of them are professional fur makers.

Jiaxiang specializes in mink farming, fur processing and cloth marketing, covers 7.5 Acres area and produces about 10000 pieces of fur clothing annually. Jiaxiang has obtained a range of honors, including “Number One Tax-payer of Zaoqiang county”, “Leading Company of Hengshui”, “Membership of the fur Association of Hebei Province”, “China Credible Enterprise of Quality (quality credit enterprise in China)” and etc.

System Certification: GB/T19001-2008 idt ISO9001:2008, GB/T24001-2004 idt ISO14001:2004, GB/T28001-2011/OHSAS18001: 2007

Brands: Jiaxiang Wing, King of Snow Leopard

企业联系方式

电话：18603181598 邮箱：1848415515@qq.com

